
 

 

Bestyrelsesmøde  

2022-09-11 kl.17.00 

i Arnborg 
Dagsorden  
Ordstyrer: Dina 

Referent: Malene 

 
 

Emne Uddybning O= Oriente-

ring 

D=Drøftelse 

B=Beslutning 

Ansvarlig Referat 

 

17.00 Godkendelse af referat     

17.05 Status på dagtilbud legepladser 

 

 

 

 

 

 

 

 

O Flemming Der er indkøbt nye redskaber til vores legepladser. Vi 

afventer byggetilladelse. Vi får brug for forældrehjælp 

til nedtagning af det eksisterende. 

 

Personalet i Herning kommune dagtilbud skal kompe-

tenceudvikles inden for sprog. Kurserne afholdes on-

line og kommer til at finde sted efter sommerferien. 

Sangglad mini – et projekt fra Musikskolen kommer til 

os i det nye år. Indtil videre har vi fået besked om, at 

der er opstart i januar.  

 

God stemning i dagtilbud – der arbejdes med det nære 

og trygge i hverdagen. 

Der er foretaget en forældretilfredshedsundersøgelse. 

Formand og næstformand samt Flemming og Malene 

skal til kvalitetsdialog med forvaltningen i næste uge. 



Vores fokuspunkt vil være det gode forældresamar-

bejde. 

I forbindelse med fokus på sprog, har vi fået etableret 

Bogbytteriet(minibiblioteker). Her kan man låne bøger 

med hjem for en periode.  

17.20 Hvilke aktiviteter/til-

tag kunne vi drømme 

om, der er i dagtilbud 

for forældre? 

 

 

 D Flemming Har vi faste traditioner? Hvilke ønsker har vi? 

Juleklippedag fx på en årlig tilbagevendende dag. 

Årshjul kunne være en god ide. Det arbejder vi på. 

1-1-2-dag. 

Forældremorgenkaffe kunne være en god ide.  

Flemming laver et udkast – det tages op på senere 

møde. 

 

17.35 Status på skole Personale 

Hoppepuder 

legeplads 

 

 O Michael/ 

Mari-

anne/Malene 

Der er ansat en ny lærer i Jannes sted. Christian hedder 

han. Han havde første undervisningsdag mandag 7/11. 

Velkommen til ham. 

 

Hoppepuder nu godkendt. Må ikke bruges, når de er 

våde. Husk ingen sko. 

 

 

17.50 Princip for lektier på 

Arnborg-Kølkær skole 

Vi skal have udarbej-

det et princip for dette. 

O/D  Behovet/ønsket er kommet på forskellige forældremø-

der. Der blev drøftet for og imod faste lektier. Skal vi 

forberede dem på de lektier, der kommer senere? Er det 

godt med faste rutiner/pligter i forhold til lektier. 

Der tages kontakt til Lind skole omkring forventninger. 

Michael udfærdiger et udkast. 

 



18.10 Skoleudvikling/Her-

ning døgn 

Hvilke tiltag ønsker 

bestyrelsen i denne for-

bindelse? 

O/D  Barnets stemme er vi blevet rigtig glade for. 

Forslag sendes til Michael/Malene. 

 

 

 

18.40 Punkter til kommende 

møder 

   Placering af skole-hjem samtaler. 

 Evt.    OBS – fælles bestyrelsesmøde med Lind og Højgård er 

7/2 kl.17-19.30 

 

 


